
Fiberföreningens valberedning inför 2021 

års stämma 

9 maj 2021 12:05 11 KB  

Från: 

Anders Hedenstedt  

Till: 

Martin Björkman, Stefan (5 mer)  

Cc: 

Anders Hedenstedt, Sture Lind  

Hej! 
  
Ni gör ett mycket bra jobb i styrelsen. Vi vill gärna både säkra kontinuiteten i ert 
arbete och fortsätta den förnyelseprocess som påbörjades förra året. Vi föreslår 
därför att Magnus Pousette väljs som ordförande på ett år. Vi föreslår också att 
Martin Björkman väljs som styrelseledamot. Det är ett nyval även om det mer känns 
som ett omval och innebär ingen utökning av styrelsens antal eftersom Magnus 
övergår till att bli styrelseordförande. 
  
Även övriga ledamöter föreslås för omval där Stefan Olsson och Sandra Lantz 
föreslås väljas på två år. Hans Tobrand föreslås på egen begäran till omval på 
endast ett år. 
  
Alla föreslagna har tackat ja till fortsatt medverkan i styrelsen. 
. 
Henrik Hübinette och Veronika Kvick kvarstår i styrelsen från beslut på det förra 
årsmötet. 
  
Valberedningen ser fördelar med en auktoriserad revisor och föreslår även i år Stefan 
Carlsson Ernst&Young AB som revisor med ersättare internt inom E&Y.  
  
För övrigt föreslås oförändrade styrelsearvoden.  
  
mvh 

  
Anders och Sture  
--  

Anders Hedenstedt 

Romleborg 87 

45797 Resö  

Sweden 

 


